
Protokół Nr 297 
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich 

z dnia 19 lipca 2023r. 

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 14°0
. Posiedzenie otworzył 

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz 
zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli: 

• Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec, 

• Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron, 

• Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik 
oraz 

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski, 

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz, 

• Główny Specjalista w Wydz. Ol-Pani Monika Równicka. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

Starosta zaproponował następujący porządek obrad: 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu Nr 295 posiedzenia Zarządu Powiatu. 
3. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Koneckiego na lata 2023-2028, 

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 rok. 
4. Rozpatrzenie wniosków w sprawach: 

a) Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich o zapewnienie środków 
finansowych w wysokości 100 OOO zł na częściową wymianę 

instalacji ciepłej wody, 
b) Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich o naprawę chodnika wzdłuż 

ulicy Gimnazjalnej po przeciwnej stronie bloku mieszkalnego 
w kierunku SOR, 

c) II Liceum Ogólnokształcącego w Końskich o wyrażenie zgody na 
wynajęcie sali gimnastycznej, rekreacyjnej oraz dwóch sal 
lekcyjnych. 

5. Uzgodnienie projektu m1eJscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obejmującego fragment terenu miasta Końskie w granicach 
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ulic: Kazanowskiej, Krakowskiej, 16 Stycznia, Zamkowej, Ks. Granata 
oraz Strażackiej. 

6. Sprawy różne. 

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi bądź 
propozycje do przedstawionego wyżej porządku obrad dzisiejszego posiedzenia. 

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty 
w wersji przedstawionej przez Pana Starostę. 

Zarząd bez uwag przyjął protokół Nr 295 posiedzenia Zarządu Powiatu. 

Ad. 3 
Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła dwa projekty 

uchwał Rady Powiatu w sprawach: 
a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Koneckiego na lata 2023-2028, 
b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 rok. 
Oznajmiła, że proponowane zmiany w wykazie przedsięwzięć Wieloletniej 

Prognozy Finansowej dotyczą limitów wydatków w poszczególnych latach 
i polegają na: 

✓ zwiększeniu planowanych nakładów na rok 2023 na realizację projektu 
,,Recepta na pracę" o kwotę 300 OOO zł, 

✓ zmniejszeniu planowanych nakładów na realizację czterech przedsięwzięć 
drogowych dofinansowanych ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 
Dróg w związku z rozstrzygnięciem przetargów oraz aneksowaniem umów 
o dofinansowanie: 
-przebudowy drogi powiatowej Nr 0414 T Radoszyce - Jacentów 
o kwotę 190 061 zł, 
- przebudowy drogi powiatowej 0469T Grzymałków - Gliniany Las -
Smyków etap I o kwotę 163 502 zł, w tym w roku 2023 o kwotę 122 626 zł, 
- przebudowy drogi powiatowej Nr 0469T Grzymałków - Gliniany las -
Smyków etap Ilo kwotę 139 443 zł, w tym w 2023 roku o kwotę 104 582 zł, 
- przebudowy drogi powiatowej Nr 401 T Stąporków - Smyków -
Radoszyce - Włoszczowa o kwotę 1 466 086 zł 
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✓ ponadto przesuwa się planowane nakłady związane z rozbudową drogi 
powiatowej Nr 0401 T na odcinku Radoszyce - Jacentów w kwocie 
564 702 zł z roku 2023 na rok 2026 i 2027 . . 
W związku z planowanym złożeniem wniosków o dofinansowanie zadań 

z Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych Edycja 
VI-PGR-y wprowadza się dwa nowe przedsięwzięcia drogowe: 

✓ przebudowę drogi powiatowej Nr 0420T Grabków - Radomek 
o planowanej wartości wkładu własnego w wysokości 39 100 zł, 

✓ przebudowę drogi powiatowej Nr 1431 T Ruda Maleniecka - Jacentów 
o planowanej wartości wkładu własnego 78 568 zł. 
Dodała, że kolejne zmiany polegają na rezygnacji z pięciu przedsięwzięć 

majątkowych, dla których zostały złożone wnioski o dofinansowanie ze środków 
Rządowego Programu Odbudowy Zabytków i, że ze złożonych przez powiat 
wniosków jedynie Dom Pomocy Społecznej „Cichy Zakątek" otrzymał 

dofinansowanie w kwocie 882 OOO zł z przeznaczeniem na odtworzenie dachów 
dwóch budynków. Dofinansowania nie otrzymały wnioski złożone na zadania 
planowane do realizacji w ramach RPOZ w Zabytkowym Zakładzie Hutniczym 
w Maleńcu oraz w Domu Pomocy Społecznej „Etola" w Rudzie Pilczyckiej. 

Zwróciła uwagę, że przeanalizowała regulamin oraz skonsultowała 

możliwość złożenia wniosku o dofinansowanie w ramach Rządowego Funduszu 
Polski Ład Program Inwestycji Strategicznych remontu drogi w miejscowości 
Kornica i jest przekonana, iż program dopuszcza składanie wniosków tylko 
i wyłącznie na realizację zadań inwestycyjnych. Do dofinansowania w ramach 
programu nie kwalifikują się zadania drogowe, które zgodnie z Prawem 
budowlanym są definiowane jako remont. Ponadto remonty kwalifikowane są 
jako wydatki bieżące, nie jako wydatki majątkowe. Biorąc to pod uwagę 
w niniejszym projekcie uchwały nie uwzględniono w/w zadania remontowego. 

Omówiła proponowane zmiany w planie dochodów i wydatków budżetu, 
zgodnie z załączonym do projektu uchwały uzasadnieniem. Zwróciła uwagę, że 
brakuje środków na funkcjonowanie Powiatowego Zespołu Orzekania 
o Niepełnosprawności. 

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski poinformował, że w dniu 
dzisiejszym wpłynęło pismo informujące, że PZOoN otrzymał dodatkowe środki 
od Wojewody w wysokości 40 OOO zł. 

Uwag do w/w projektów uchwał nie było. 
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Zarząd pozytywnie zaopiniował projekty uchwał Rady Powiatu 
w przedmiotowych sprawach i przekazał je organowi stanowiącemu. 

W związku z zamiarem złożenia wniosków o dofinansowanie zadań 
drogowych w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład Program Inwestycji 
Strategicznych Edycja VI - PGR-y Zarząd postanowił zwrócić się do 
Przewodniczącego Rady Powiatu o zwołanie sesji Rady Powiatu. 

Ad. 4 a), b) 
W związku z deklaracją Rządu o dodatkowych środkach na pomoc dla 

szpitali Zarząd odłożył do rozpatrzenia wnioski Zespołu Opieki Zdrowotnej 
w sprawach zapewnienia środków finansowych w wysokości 100 OOO zł na 
częściową wymianę instalacji ciepłej wody oraz naprawy chodnika wzdłuż ulicy 
Gimnazjalnej po przeciwnej stronie bloku mieszkalnego w kierunku SOR. 

Ad. 4 c) 
Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu -

Pani Barbara Panek przedstawiła wniosek II Liceum Ogólnokształcącego 

w Końskich o wyrażenie zgody na wynajęcie sali gimnastycznej, rekreacyjnej 
oraz dwóch sal lekcyjnych. Oznajmiła, że w pomieszczeniach realizowany będzie 
projekt „Lato dla dzieci". Poinformowała, że szkoła do tej pory z uwagi na 
trwałość projektu termomodernizacji nie wynajmowała sal lekcyjnych. 
Przytoczyła przepisy prawa w tym zakresie tj. art. 43 ust. 2 pkt 3 ustawy 
o gospodarce nieruchomościami, który mówi, że jednostka organizacyjna ma 
prawo do oddania nieruchomości lub jej części w najem, dzierżawę lub użyczenie 
na czas nie dłuższy niż czas, na który został ustanowiony trwały zarząd, 
z równoczesnym zawiadomieniem właściwego organu i organu nadzorującego, 
jeżeli umowa jest zawierana na czas oznaczony do 3 lat. Omówiła praktyki 
związane z wynajmem pomieszczeń przez jednostki. 

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron stwierdził, że 
wniosek jest lakoniczny i Pani Dyrektor powinna bardziej uszczegółowić pismo. 
Zwrócił uwagę, że należy uregulować procedurę najmu dla jednostek 
organizacyjnych powiatu. 

Zarząd przyjął do wiadomości informację w przedmiotowej sprawie. 
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Ad. 5 
Naczelnik Wydz. Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej - Pani Justyna 

Jędrusińska - Gula przedstawiła wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Końskie 

o uzgodnienie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obejmującego fragment terenu miasta Końskie w granicach ulic: Kazanowskiej, 

Krakowskiej, 16 Stycznia, Zamkowej, Ks. Granata oraz Strażackiej. 

Poinformowała, że Burmistrz zamierza zaktualizować plan. Najistotniejsza 

zmiana dotyczy wprowadzenia w okolicy ul. Ks. Granata działalności usługowej. 

Zarząd pozytywnie uzgodnił wnioskowany projekt miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmujący fragment terenu miasta Końskie. 

Ad. 6 
W sprawach różnych: 

✓ Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz poinformowała Zarząd, że 

w związku z weJsc1em w życie rozporządzenia zmiemaJącego 

rozporządzenie w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych 

wpłynął wniosek Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich o przekazanie 

dodatkowych środków na poczet wynagrodzeń i pochodnych pracowników 

PUP. 

Innych spraw nie było. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu 

o godz. 1440 zamknął posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono. 

Podpisy Członków Zarządu: 

Grzegorz Piec 

Wiesław Skowron 

Dariusz Banasik 

Protokołowała Monika Równicka 
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